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az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . Törvény 42.§ (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrás Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hogy áll a 2010 májusában bekövetkezett tapolcai egészségügyi katasztrófahelyzet ügyébe n
indított vizsgálat? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . október 12-én benyújtott, „Ki a felelős a tavaly májusi tapolcai egészségügyi
katasztrófahelyzetért?” című , K/4509 számú írásbeli kérdésemre az ön el ődje, Réthelyi Miklós az
alábbi tájékoztatást adta : „A tapolcai kórházat érintően tájékoztatom Képviselő Urat, arról, hogy
mind a kórház működésével kapcsolatban hozott katasztrófahelyzet megállapítására vonatkozó, min d
az ennek visszavonására irányuló határozat bírósági felülvizsgálata iránt a korábbi m űködtető és a
Nemzeti Erőforrás Minisztérium között peres eljárás van folyamatban, bírósági döntésre még ne m
került sor. "

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudjuk, hogy az elmúlt évtizedekben a Fidesz és az MSZP felosztotta egymás között hazán k
egészségügyi térképét, hiszen a Hospinvest Zrt . cégcsoport baloldali, míg a Hospinvestből 2006
tavaszán kivált Medisyst Kft . fideszes többségű önkormányzatok kezelésében lévő egészségügyi
intézményeket vett át . Beszédes, hogy a tapolcai kórház igazgatói székébe a fenntartóváltás után a
tapolcai kórház működtetését is átvevő Medisyst Kft . egyik vezetője, Németh Attila került, ak i
egykoron a Vas megyei közgyűlés egészségügyi bizottságának fideszes elnöke volt .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2010 májusában bekövetkezett tapolcai egészségügyi katasztrófahelyzet egyértelműen a
fenntartóváltás következménye, a kérdés csupán az, hogy a fideszes érdekeltség ű Medisyst Kft-t,
vagy az 1998 óta fideszes többségű önkormányzatot terheli-e a felel ősség?



Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre hivatkozva kérdezem, hogy áll a 2010 májusában bekövetkezett tapolca i
egészségügyi katasztrófahelyzet ügyében indított vizsgálat? Kit vagy kiket terhel felel ősség a
történtekért ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . június 09 .

Tisztelettel :

Ferenczi Gábor
Jobbik
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